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Socket holder for two pin sockets for building into a lamp holder supporting at least one (tubular) fluorescent lamp.
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In eine Leuchte einbaubarer Fassungsträger für wenigstens eine Fassung zur Aufnahme einer Zweistiftsockel-Leuchtstofflampe.
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Abstract (en)
A socket support (10), which can be installed in a light, for at least one socket for holding a two-pin base fluorescent lamp has a supporting wall
(11) on which a housing lower part (15) for holding contact elements is integrally formed. A housing lower part (16), which can be snapped onto the
supporting wall (11) of the socket support (10), is provided to complete the housing for holding the contact elements. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein in eine Leuchte einbaubarer Fassungsträger (10) für wenigstens eine Fassung zur Aufnahme einer Zweistiftsockel-Leuchtstofflampe besitzt eine
Trägerwand (11), an dem ein Gehäuseunterteil (15) zur Aufnahme von Kontaktelementen angeformt ist. Zur Vervollständigung des Gehäuses zur
Aufnahme der Kontaktelemente ist ein Gehäuseunterteil (16) vorgesehen, welches an der Trägerwand (11) des Fassungsträgers (10) angeschnappt
werden kann. <IMAGE>
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